

Japan malaysia



Days Tokyo / Mt Fuji / Arashiyama / Kyoto / Kobe / Osaka

Validity: 22 Dec 2022 - 30 Dec 2022 Code:FTGT9D7NNRTKIXJEFF120922KB











Tour Highlights:

- * 1 Free day at Osaka * Tokvo Disnevland
- * Shopping Fun at Ginza and Shinsaibashi
- * 1 nights Hot Spring Hotel * Oshino Hakkai * Bullet Train

Penang – Transit City – Tokyo (MOB) Assemble at Penang airport for your departure flight to Tokvo.

**Overnight onboard

2 Tokyo (LD)

Upon Arrival, proceed to Tokyo City to visit AsakusaShrine and photo stop at Tokyo Tower. After that, enjoy shopping at Ginza.

- * *Asakusa Shrine– It is Tokyo's oldest temple, and has now been designated as important cultural property of Japan.
- **Tokyo Tower- Is a communications and observation tower located in Shiba Park, Minato and Tokyo, Japan. At 333 meters, it is the tallest self-supporting steel structure in the world.
- *Ginza area– It is known as an upmarket area of Tokyo with many departmental stores and boutiques.
- * *Overnight in Tokvo.

S Tokyo – Tokyo Disneyland (BD)

After breakfast, proceed to Tokyo Disneyland. After dinner transfer to hotel.

- *Tokyo DisneySea has become a worldwide One of the most visited and one of the most popular Disney theme parks in the world.
- *Overnight at Tokyo

Tokyo – Mt Fuji (BLD)

After breakfast, proceed to visit Mt. Fuji. **Mt. Fuji– is a dormant volcano, with a height of 3776.24m. It is the highest mountain in Japan. If weather permits, we will be able to drive up to Level5.

*Overnight at HotSpring Hotel

Mt Fuji – Hamamatsu / Toyohashi(BLD)

After breakfast, proceed to visit Oshino Hakkai. Next to experience one stop ride on Bullet Train.

- *Oshino Hakkai-The eight ponds are fed by snow melt from the slopes of nearby Mount Fuji that filters down the mountain through layers of lava for over 80 years, resulting in very clear spring water that is revered by the
- **Overnight at Hamamatsu / Tovohashi

3 Hamamatsu / Toyohashi – Kyoto – Arashiyama - Osaka (BLD)

After breakfast, proceed to Kvoto City to visit Kiyomizu Temple, Heian Shrine. Next to Arashiyama to visit Togetshu Bridge and Sagano. Then tour continue to Osaka.

- * *Togetshu Bridge- The Togetsu-kyo Bridge has been a landmark in Western Kyoto's Arashiyama District for over four hundred years. The wooden bridge spans the Katsura River infront of Arashivamamountain, offering incredible
- view
- **Sagano It is an area the bamboo groves scattered along the mountains.
- **Kiyomizu Temple The temple is part of the Historic Monuments of Ancient of Kyoto (Kyoto, Uji and Otsu Cities) UNESCO World Heritage.
- * *Heian Shrine It was built in 1895 for the 1100th anniversary of the establishment of Herankyo (the oldname of Kyoyo).
- ** Overnight at Osaka

77 Osaka – Kobe – Osaka (BLD)

After breakfast, proceed Kobe for orientation tour which includes Kobe port and Kobe Harbourland. Next back to Osaka, photo stop at Osaka Castle, and enjoy shopping at Shinsaibashi.

- * Shinsaibashi is a district in Osaka and the city's main shopping area.
- ** Overnight at Osaka

3 Osaka (B)

Today, free your own leisure.

** Overnight at Osaka

Osaka – Transit City – Penang (B / MOB)

This Morning, proceed to Osaka International Airport for departure flight home. Tour End.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each

RM 9988 P/Person **Tour Fare:**

Departure Date: 22 Dec 2022

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.





东京/富士山/岚山/京都/神户/大阪

Validity: 22 Dec 2022 - 30 Dec 2022 Code:FTGT9D7NNRTKIXJEFF120922KB











行程第点:

*东京迪士尼乐园 *1天大阪自由活动 *入住1晚温泉酒店 *自由购物于银座及心斋桥 * 子弹火车 * 忍野八海

引 槟城-中转城市-东京(机上用餐)

齐聚于槟城国际机场, 乘搭客机飞往东 京。

**夜宿于机上

29东京(午晚餐)

抵达后前往东京游览浅草寺庙及停留在 于东京铁塔拍照留念。随后, 自由购物 于银座购物区。

- **浅草神社-它是东京都内历史最悠 久的寺院, 现在被指定为重要文化财 产。
- **东京铁塔 位于日本东京港区之 公园,高333公尺是全世界最高的自 立式铁塔。
- **银座购物区-是东京中央区的一个主 要商业区,以高级购物商店闻名。
- **夜宿于东京

🛭 东京 – 迪士尼乐园(早晚餐)

早餐后,前往东京迪士尼乐园。晚餐 后,送往酒店。

- **东京迪士尼海洋 已经成为全世 界最多游客, 以及最受欢迎的迪士尼主 题乐园之一。
- **夜宿于东京

😘 东京 – 富士山(早午晚餐)

早餐后,前往游览富士山。

- **富士山 是一座日本国内最高的休眠 火山,海拔有3776米。 如气候 允许, 车子还可以开到第五层。
- **夜宿于温泉酒店

B 富士山 - 滨松/丰桥(早午晚餐)

早餐后,前往游览忍野八海。接着体验 乘搭一站子弹火车。

**忍野八海 - 忍野八海是位于梨县忍野 的涌泉群。富士山融化的雪水经过80年 的过滤,成为了如今这

八处涌出的泉水。为国家指定天然纪念 物, 名水百选, 新富岳百景之一。

**夜宿于滨松/丰桥

⑤ 滨松/丰桥-京都-岚山-大阪(早午) 晚餐)

今天,前往**京都**参观**清水寺**及平安神 宫。接着前往岚山地区欣赏"渡 月桥"和美丽青翠的竹林。然后,团队 前往大阪。

- **岚山渡月桥 岚山是京都排行榜 名第一的地区, 在那你可以欣赏如 诗如画的渡月桥。
- **岚山竹林 你可以观赏到满山的 青翠的竹林。
- **清水寺-京都古老的历史遗迹.联 合国教科文组织世界遗产。
- **平安神宫-1895 (明治28)年 为纪念日本古都平安迁都1100周 年,根据前平安京朝堂院建筑缩小 重建。平安神宫祭奉桓武天皇和孝 明天皇。
- **夜宿于大阪

7 大阪-神戸-大阪 (早午晚餐)

早餐后,前往神户,游览神户港及神户港 湾区。随后返回大阪, 游览大阪城(外 观)及自由购物于心斋桥。

- **心斋桥-是位于日本大阪市中央区 的商业购物区。
- **夜宿于大阪

③ 大阪 (早餐)

今天,全天自由活动。

**夜宿于大阪

⑤ 大阪 – 中转城市 – 槟城 (早/机上用 餐)

今天, 送往大阪国际机场乘搭客机飞返槟 城。行程结束。

备注: 2022 至 2023 年里出发的团体旅行, 行程内容与团费,将依据各国的2019冠状病 毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变 动。住宿城市会随着航班时间而有所调整

. RM 9988 P/Person 团费

出发日期: 22 Dec 2022

備注:上述行程僅供參考,原則上本公司盡量保持行程不變,然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情况重新調整後爲準。如在非人爲或突發情况之下所引起的 行程變動或而外的費用,本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絶入境或驅逐出境, **每位旅客受促購買旅游保險